




Vi  sagde ja til at gå ind i planlægning 
for  et år siden.
Vi  har været med til at udvikle 
Vi lærer at tænke helhedsorienteret.
Vi  prøver at   tænke både benyttelse og 
beskyttelse.
Vi får blik for området snarere end 
specielle udpegede lokaliteter.







A  Gyldendal  tiltrækker unge 
ressourcestærke familier,  og sikre service  
som skole og butikker.
B   En forskønnelse  af Lihme skal markere 
byen som velfungerende
C Nye boligformer, der tilgodeser ældre. 
Rokering frigør større boliger til nye 
familier.
D  Hobbyejendomme gøres attraktive









Fælles interesse  for bosætning, og 
turisme  fra sommerhuse og 
campingplads
Kysten  Gyldendal, Ålbæk strand og Kås 
Hoved
Mulighed for at vise områdets natur- og 
landskabsværdier til potentielle tilflyttere.







Landbrugsproduktion og 
turisme/sommerhusgæster er primære 
erhverv
Muligheder for at der er arealer til  
landbrugsjord,  natur og bosætning
Potentiale i landbrug som lokal 
energileverandør
Turismen  er i fin balance og lakale har 
glæde af den.



• Hvorfor har vi oplevet processen som 
motiverende?

• Hvorfor har der ind imellem været forvirring 
omkring hvad der har været formålet?

• Hvor oplever vi os selv i processen?
• Hvordan forholder  vi os til  Produktion?
• Hvordan forholder vi os til Rekreation?
• Hvordan forholder vi os til bosætning?
• Samarbejdet været mellem skive kommune 

og os.



• Alt har været tilladt, uden hensyntagen 
til gravhøje, kyst eller skov (forvirret).

• Udstykninger  til byggegrunde 
planlægges på alle de skønne steder, 
som vi egentlig alle har spottet som 
perler(forvirret).

• Vi har gang i mange arbejdsområder og 
nogle  på kort og lang sigt, nogle er 
meget vigtige og andre vigtige, kun på
papiret(forvirret)















Stabilt samarbejde
Pligtopfyldende, seriøse og pålidelige
Møder har været præget af en god 
stemning.
Nu skal vi forberede os på at få
medejerskab blandt aktive her på
egnen.
Vi har noget at byde på, os der bor 
herude på de skønne steder. 


